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13c vaste Commissie voor Landbouw en Visserij kan ermee 
instemmen, dat de Boterwet wordl ingetrokken, nu de daarin 
vervatte regeling voor een deel zich zelf heelt overleefd en het 
overige deel in verordeningen van de in aanmerking komende 
publiekrechtelijke bedrijfslichamen zal worden opgenomen. 

Een der leden vroeg zich af, of hel niet voor de hand hail 
gelegen of ligt de onderhavige materie in een gezamenlijke voor-
ziening van de beide produktschappen, als bedoeld in arti-
kcl 109 van de Wet op de Bedrijfsorganisatie, te doen regelen 
Of omvat het begrip „voorziening" hier niet hel uitvaardigen 
van verordeningen als waarom het thans gaat.' 

Bij ilc commissie is voorts de vraag gerezen, welke situatie 
/.on ontstaan ingeval een produktschap zijn bovenbedoelde 
verordening ZOU intrekken. In geval van wijziging van de 
verordening is de goedkeuring van de betrokken Ministers 
vereist. Over de vraag, of ook bij intrekking die goedkeuring 
nodig is. is echter verschil van mening mogelijk. ( Men zie b.V. 
de discussie tussen mr. J. ('. Somer en prol. mr. G. van den 
Bergh in „Sociaal-Economische wetgeving" van 1957.) Welke 
middelen staan de Regering ten dienste, indien zij zou menen, 
dat een eventuele intrekking in strijd zou zijn met het alge-
meen belang, maar het produktschap die intrekkingsverorde 
ning niet aan haar goedkeuring wenst te onderwerpen.' Zal de 
Regering in een dergelijk geval van haar vernietigingsrecht 
gebruik kunnen maken? 

Enige leden van de commissie waren van oordeel, dat, indien 
zich een geval als bovenbedoeld zou voordoen, het juister zou 
zijn, dat de Regering zeil de totstandkoming van een nieuwe 
wet zou bevorderen. Een bezwaar daartegen is echter, dat met 
het in het leven roepen van een nieuwe wettelijke regeling 
geruime tijd gemoeid kan zijn. zodat een korter of langer 
tijdperk van „wetteloosheid" zou kunnen ontstaan. Acht de 
Minister het nu ook mogelijk, dat hij zelfstandig op korte 
termijn maatregelen neemt, b.v. op grond van tic Landbouw-
wct of van de Warenwet? 

In dit verband werd nog de vraag gesteld, hoe de Minister 
denkt over de wenselijkheid om veiligheidshalve de artikelen 
I en I I van de Boterwet te handhaven, zoals in een artikel in 
het officieel orgaan van tic Koninklijke Nederlandse Zuivel-
bond (F.N.Z.) dd. II mei 1960 is bepleit. 

Is ons land naar de mening van de Minister gebonden aan de 
z.g. ('ode of Principles concerning milk and milk products 
en. zo ja, welke wettelijke basis is hier aanwezig of zal daaraan 
gegeven moeten worden.' 

13c beantwoording van de bovenstaande vragen werd door 
enkele leden van te meer belang geacht, omdat naar hun 
oordeel betwijfeld kan worden of de belangen van de consu-
ment, die in de publiekrechtelijke bedrijfslichamen niet als 
zodanig vertegenwoordigd zijn, wel genoegzaam veilig gesteld 
worden, indien tic Boterwet zonder meer komt (e vervallen. 

Vertrouwende, dat de Minister bereid zal zijn het boven-
staandc vóór de openbare behandeling van het wetsontwerp 
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schriftelijk te beantwoorden, is de commissie voornoemd van 
oordcel, dat die behandeling daarmee voldoende zal zijn 
voorbereid. 

Vastgesteld 4 juli 1960. 
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